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Burgemeester Heiliegers
 
VRK [Algemeen Bestuur en Bestuurscommissie Openbare Veiligheid]
-          Na de gemeenteraadsverkiezingen zijn bestuurswerkzaamheden verdeeld. In 
september zal definitieve invulling bekrachtigd worden. Wethouder Westerman wordt 
Dagelijks Bestuurslid en burgemeester Algemeen Bestuurslid en afgevaardigd lid commissie 
Crisisbeheersing Veiligheidsberaad.
-          Driehoeksoverleg Politie, gem Haarlemmermeer en Openbaar Ministerie resultaten 
eerste half jaar 2014 acties en preventie besproken. Woninginbraken lijken dalend. 
Autovernielingen stijgend. Handhaving en acties blijven doorgaan conform onze prioriteit (zie 
Integraal Veiligheidbeleid Haarlemmerliede en Spaarnwoude)
 
MRA [Algemeen bestuurlijk]
-          Binnen het college zijn tevens wethouder Westerman en Van Haeften bestuurlijk 
actief. Respectievelijk voor Economische zaken en Ruimtelijke Ordening verantwoordelijk.
-          Evenals omliggende gemeenten gaat onze gemeente ook actiever deelnemen in de 
Metropoolregio aangelegenheden. Binnenkort zullen wij aansluiten als AEB(Amsterdam 
Economic Board)-partner.
 
Schiphol
(waaronder: Commissie Regionaal Overleg / Omgevingsraad i.o. [vh CROS], 
Bestuurlijke Regie [BRS] , Schadeschap)
-          Gedeputeerde Talsma heeft het basis bid-book met de Spaarndamse speerpunten 
aangeboden gekregen. In september wordt met de gemeente Haarlem nader afgesproken of 
en zo ja in hoeverre we samen optrekken om een voorstel in te dienen voor het aanspraak 
maken op de leefbaarheidsgelden tweede tranche.
-          Op 27 juni is de CROS bijeenkomst geweest. Huidige planning om tot een 
omgevingsraad Schiphol (ORS) te komen is onveranderd: Q4 kandidaatstelling 
clustervertegenwoordigers. Januari 2015 benoeming leden ORS. Wel dient de 
staatssecretaris nog haar fiat te geven.
-          In vergadering gemeld dat NADP2 vliegvorm nadelige effecten kan hebben op 
Spaarndam. Proef is wel al gestart. 8 Bezwaarmakers hebben zich gemeld. Uitgezocht wordt 
of na de proef onze gemeente bezwaar kan indienen bij een definitieve aanvraag van 
luchtvaartmaatschappijen.
 
BIO [Bestuurlijke informeel overleg ]
Staat gepland voor 19 september.

Wethouder Graal 

Stuurgroep GBKZ
16 juni 2014 1e stuurgroep GBKZ , waarin het jaarverslag 2013 is goedgekeurd. Verder is 1e 

Marap 2014 besproken en (b)lijkt dat de uitgaven voor 2014 binnen het vastgestelde budget 
van 2014 blijven.

Wethouder Van Haeften

Portefeuillehouderoverleg Onderwijs, Jeugd
De afgelopen weken zijn er inhoudelijke gesprekken gevoerd met de inschrijvers op 3 van de 
6 uitgezette offerteaanvragen:  JeugdzorgPlus (1), Jeugdbescherming en Jeugdreclassering 
9 (2) en Jeugd- en Opvoedhulp (3)., over de transitie Jeugdzorg.



Er is sprake van een gering aantal aanbieders (vaak 1) en het betreft slechts een deel van 
het Jeugdzorgbudget (offertes voor AWBZ 18-min, Jeugd-GGZ en Dyslexie zijn nog niet 
ingediend). Dit laatste maakt het op dit moment ingewikkeld om te bezien of de dekking van 
de betreffende geoffreerde tarieven bij overschrijding zo nodig kan plaatsvinden via de 
overige delen van het Jeugdbudget.   

De voorgenomen gezamenlijke bijeenkomst met de raadscommissies van Bloemendaal, 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude en Heemstede is gepland op woensdag 3 september a.s. 
Hierbij zullen (aan de hand van sheets) de voortgang van de implementatie (inclusief de 
inkoop) en de opbouw/thema’s van de Beleidsnota Sociaal Domein worden toegelicht. 

GR Vroegtijdig schoolverlaten en schoolverzuim
Het huidige  beleidskader voor leerplicht, RMC en VSV/ voortijdige schoolverlaten in de regio 
Zuid- en Midden-Kennemerland voor de periode 2011-2014 (gemeenteraadsperiode), 
inclusief de financiële vertaling, loopt af in 2014.
Ook is er sprake van nieuwe wet- en regelgeving in het onderwijsveld en op aanpalende 
terreinen, die invloed hebben op de leerplicht-, RMC- en VSV- thema’s. 
Om deze redenen dient voor de periode 2014-2018 een nieuwe notitie te worden opgesteld 
om te komen tot een nieuw Meerjarenplan (een “Agenda voor de toekomst”) , waarin de 
ambities voor de regio worden vastgelegd.

Bedoeling is de uitgangspunten en de positie van leerplicht en RMC/VSV in de veranderende 
omgeving door middel van een “Agenda voor 2014-2018”vast te leggen. Hierbij wordt de 
koers niet gewijzigd, maar ingespeeld op de actualiteit.
Participatie in onderwijs en werk voor de jongeren moeten nog nadrukkelijker voorop staan 
de komende periode. Ook de rol en verantwoordelijkheid van de jongere zelf speelt hierbij 
uiteraard een belangrijke rol. 

Stichting Openbaar Primair Onderwijs Zuid-Kennemerland (STOPOZ)
Op 25 juni heeft een kennismakingsvergadering plaatsgevonden. Daarbij is ook de stand van 
zaken scheiding bestuur en toezicht Stopoz aan de orde geweest. In de najaarsvergadering 
wordt opnieuw een voorstel verwacht over dit onderwerp.

Portefeuillehouderoverleg Ruimtelijke Ordening
Overleg heeft nog niet plaatsgevonden.

Wethouder Westerman

Paswerk
In het Dagelijks Bestuur van Paswerk is kennisgemaakt met de organisatie en de mede-
bestuurders. Ook is onder andere de Berap aan de orde gekomen. 

Portefeuillehoudersoverleg Volkshuisvesting
Er is onder andere gesproken over de voortgang van het RAP (Regionaal Actieprogramma) 
Wonen in Zuid-Kennemerland. 

Stuurgroep Sociaal Domein
Er zijn verschillende bijeenkomsten geweest over de voortgang van het project zoals de 
aanbesteding van de decentralisaties. Op 3 september is er in Heemstede  een 
informatiebijeenkomst voor de raadscommissies van Heemstede, Bloemendaal en onze 
gemeente over de voortgang. 


